
SE – PO. 0063-2-5/10

Protokół z posiedzenia komisji 
Finansowo – Budżetowej z dnia 21.04.2010r.

1. Obecni : 
- Grażyna Strączek – przewodnicząca komisji 

- Jolanta Moćko – członek 

- Wiesław Konderak – członek 

- Andrzej Światek – członek 

- Władysław Oczkowicz – członek 

2. Nieobecni : 

- Marcin Musiał  - członek 

3. W posiedzeniu komisji uczestniczyli : 

- Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 

- Agnieszka Nowak – Kierownik wydziału Nadzoru Właścicielskiego 

- Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 

- Agnieszka Pilarek – Słabikowska – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji 

4. Temat posiedzenia Komisji : 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2009r.

2. Głosowanie wniosku nad udzieleniem absolutorium Burmistrza Miasta 

3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

4. Sprawy bieżące

5. Posiedzenie komisji : 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji  -  wita wszystkich na komisji, porządek 

zgodny z planem pracy .  W materiałach sesyjnych  jest  kilka tematów ,  które  dotyczą 

komisji.  Pierwsze  analiza  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  za  2009r.  Proszę  Panią 

skarbnik o wprowadzenie. 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - część z Państwa uczestniczyła na Komisji 

Rewizyjnej  ,  która debatowała nad sprawozdaniem Otrzymaliśmy już opinię z RIO  o 
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zaopiniowaniu  wniosku Komisji  Rewizyjnej  oraz  mamy opinię  o  przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta sprawozdaniu  z wykonania budżetu  za 2009r. 

Pani Skarbnik – odczytuje opinie. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji   -  czy w związku z  wydatkami  w tej 

części,  gdzie  zostały  planowane  środki  wydane  spowodowało  to  że  są  płatności  za 

inwestycje przesunięte na ten rok. 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - płatności nie były przesuwane , jest tylko 

ta jedna sytuacja przy szkole podstawowej nr 7 chodzi o boisko, my gwarantowaliśmy 

środki, tu wykonawca nie wywiązał się. My czekaliśmy do 31 grudnia, ale nie miał kto 

wystawić faktury. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca  komisji   -  ja  mam kilka  pytań  np.  dowożenie 

uczniów do szkół . Czym było to spowodowane bo  większe było planowanie  , a wydano 

mniej.  Nie wykonanie tych wydatków tj. 65,14% 

Urszula  Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  -  kwota  była  zawyżona bo nie  można 

zaplanować  tak  dokładnie.  Zgodnie  z  umową  wszystko  było  wykonane  dzieci  miały 

zapewniony dowóz. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji   -  cieszy to ,  że zostały wykorzystano 

środki na zakup środków dydaktycznych. 

Dyskusja udział wzięli :

- Urszula Polak – Wałek 

- Władysław Oczkowicz

- Grażyna Strączek 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji   - mam jeszcze kilka pytań dotyczących 

sprawozdania z wykonania budżetu . 

Przewodnicząca przedstawia  swoje wątpliwości z wykonania budżetu. Plan a wykonanie 

Urszula  Polak  – Wałek  –  Skarbnik  Miasta  -  odpowiada  na  pytania  Pani 

Przewodniczącej 

Andrzej  Światek  – żeby  poprawić  wynik  czy  Rada  nie  mogłaby   w  grudniu  2009 

dokonać takich zmian , aby to wykonanie było większe. Chciałbym dopytać jeszcze o 

kilka rzeczy. Chodzi mi o uzasadnienie planów dochodów ze sprzedaży nieruchomości , 

wydatki majątkowe . Chodzi mi także o decyzje warunków zabudowy , komu zostały one 

wydane , nie chodzi mi o adresy, chce wiedzieć czemu takie a nie inne są decyzje . 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – odpowiada na pytania Pana Świątka 
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Andrzej  Światek  – uważam  ,  ze  został  zafałszowany  rzeczywisty  wynik  wykonania 

faktycznego. 

Dyskusja udział wzięli : 

- Urszula Polak – Wałek 

- Grażyna Strączek 

- Władysław Oczkowicz 

- Jolanta Moćko 

- Wiesław Konderak 

Andrzej Świątek – zadaje pytania dotyczące wykonania budżetu prosi o przygotowanie 

odpowiedzi 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – na część pytań zadawanych przez radnego 

Świątka pani  skarbnik odpowiada od razu cześć odpowiedzi  zostanie  przygotowanych 

pisemnie. 

Na komisję zostaje poproszona Pani Agnieszka Nowak 

Andrzej Świątek – chce zapytać panią kierownik o wykaz nieruchomości 

Agnieszka Nowak – Kierownik wydziału Nadzoru Właścicielskiego – przygotowałam 

dokument,   w  którym  przedstawiam  nieruchomości  ,  które  były  przygotowane  do 

sprzedaży, ale z różnych powodów nie doszło do sprzedaży . 

Pani kierownik omawia wszystkie działki po kolei 

Dyskusja udział wzięli : 

- Andrzej Światek 

- Urszula Polak – Wałek 

- Grażyna Strączek 

Andrzej Świątek – dziękuję bardzo Pani kierownik. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca  komisji –  czy członkowie  komisji  mają  jakieś 

pytania  jeśli  nie  to  przejdziemy do  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  –   proponuję 

głosowanie  nad  udzieleniem  Burmistrzowi  Miasta  Czeladź   absolutorium  za  2009r  . 

Mamy  przygotowane  2  projekt  uchwały  o  udzieleniu  i  nieudzielaniu  absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2009r.   Proponuję , 

abyśmy głosowali na pierwszym projektem uchwały dot: udzielenie absolutorium 

Andrzej Świątek – jest za tym , aby nie głosować aby się wstrzymać. 

        Władysław Oczkowicz – chciałem tylko  powiedzieć  ,  że budżet  rachunkowo  jest 

realizowany  poprawnie.  Mógłby  być  troszkę  lepiej  wykorzystany  .  Smuci  fakt  nie 

zrealizowania tych
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dochodów , jestem za budownictwem jednorodzinnym. Uważam , ze ten temat przez nas został 

zaniedbany. Ja z tego wykonania  nie jestem zadowolony. 

Andrzej Świątek  - dyskusja nad budżetem 

Udział wzięli : 

- Urszula Polak – Wałek 

- Agnieszka Nowak 

- Grażyna Strączek 

- Jolanta Moćko 

Grażyna Strączek – przewodnicząca komisji – dziękuję i przechodzimy do głosowania. 

Głosowanie za udzieleniem absolutorium : 

Za – 4 

Przeciw – 1 

Wstrzymujących się -  0 

Absolutorium Burmistrzowi Miasta  zostało udzielone 

Agnieszka Nowak – omawia uchwały dotyczące sprzedaży działek  i przedłużenia umowy

dzierżawy

 Dyskusja na temat omawianych projektów uchwał 

- Grażyna Strączek       

 - Wiesław Konderak 

 - Andrzej Świątek 

Głosowanie nad projektami uchwał dotyczących sprzedaży:  

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Ogłaszam 10 minut  przerwy. 

Wznowienie obrad komisji po przerwie  

Na komisję zostaje poproszona Pani Kierownik Zofia Gajdzik 

Grażyna Strączek – wita panią kierownik 

Andrzej Światek – chciałbym zobaczyć ile decyzji zostało wydanych o zagospodarowaniu      

przestrzennym. 

Zofia Gajdzik – nie przedstawię Panu tego na piśmie bo jest tego bardzo dużo, zapraszam pana

do wydziału mamy rejestr , który Panu udostępnimy do wglądu. 

Andrzej Świątek – mam pytanie dotyczące ulicy Staropogońskiej – 

Zofia Gajdzik – odpowiada na pytania zadane przez radnego Świątka 
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Dyskusja udział wzięli : 

- Grażyna Strączek 

- Andrzej Świątek 

Grażyna Strączek –  Przewodnicząca komisji  - dziękuje pani kierownik Gajdzik. 

Proszę panią skarbnik o wprowadzenie do zmian w budżecie na 2010r

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta -  omawia zmiany w budżecie na 2010r.  

Dyskusja udział wzięli : 

- Andrzej Świątek 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

Za – 4

Przeciw - 1  

Wstrz. – 0 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji – następna uchwała to zatwierdzenie

sprawozdania Finansowego MBP . Nie ma pytań , proponuję głosowanie : 

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 1 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji – następna uchwała dotyczy ustalenia opłat 

za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli samorządowych . Poprosimy panią kierownik

wydziału Polityki Społecznej i Edukacji.

Agnieszka Pilarek – Słabikowska – omawia projekt uchwały 

Dyskusja udział wzięli : 

- Grażyna Strączek 

- Urszula Polak – Wałek 

- Andrzej Światek 

- Władysław Oczkowicz 

Przewodnicząca kończy posiedzenie komisji i dziękuje wszystkim 

Protokołowała Przewodnicząca Komisji 

Finansowo- Budżetowej 

Joanna Kwarciana              Grażyna Strączek 

o Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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